
Protokół Nr XXI/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 26 sierpnia 2008 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych – pełny skład Rady. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Stanisława Łazarskiego. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał o wnioski do proponowanego porządku obrad. 
Pan Burmistrz 
- poprosił o przyjęcie do porządku obrad 2 projektów uchwał: 

1. w sprawie wyrażenia opinii o likwidacji szpitala Geriatrycznego w Katowicach, 
2. zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki dla SPEC Spółka z oo. 

Pan Przewodniczący 
- zaproponował wprowadzenie uchwał jako pkt 9 i 10 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami. 
Głosowanie 
15 głosów - za 
Ad. 2 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? Uwag nie zgłoszono. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 3 
Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji ( materiał stanowi 
załącznik do protokołu). 
Ad. 4 
Pan J.Strzelec 
- czy dobrze zrozumiałem z informacji burmistrza, że wycena filii Ośrodka Zdrowia 
wynosi 36.000zł. 
Pan Burmistrz 
- tak to jest wycena rzeczoznawcy. 
Pan J.Strzelec 
- czy wszystkie zadania dotyczące oświetlenie a ujęte w budżecie będą wykonane? 
Pan Burmistrz 
- tak to wszystkie planowane prace. 
Radny Z.Konieczny 
- czy Pan Abramowicz wykonuje projekty na świetlice wiejskie i jaki to będzie koszt? 
Pan Burmistrz 
- projekt na 1 świetlicę to koszt 6500zł. 
Radna B.Wójcik 
-  zwracam się o ujęcie w budżecie remontu lub przebudowy budynku przy ul. 
Spółdzielczej a w br. na części wspólnej podłączyć oświetlenie, remont schodów, 
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wycinka 3 drzew , oświetlenie od 3 – 4, zabezpieczyć pęknięcia i wyciąć 2 drzewa 
przy Spółdzielczej 3, 
- nadal proszę o remont chodnika na Sadach przy bl. 8 ok. 100m2 , 

- proszę rozważyć przebudowę parkingu między blokami 10 i 11 Sady, 
Radny T.Styczeń 
- zatkany przepust wzdłuż drogi powiatowej k/ Walczak – Kisiel, woda zalewa posesję 
p. Jach proszę zgłosić udrożnienie tego przepustu. 
Radny J.Strzelec 
- przy drodze Przełaj – Łany brak widoczności jak najszybciej trzeba wyciąć zarośla, 
- czy Burmistrz może nakazać wycinkę drzewa jeżeli zagraża posesji sąsiada, 
właścicielka p. Gajos przebywa w DPS ( dotyczy posesji naprzeciwko remizy), 
- oświetlenie uliczne na wsi w jakich godzinach i na jaki okres ma się świecić? 
- poprosił o przygotowanie na piśmie co było zrobione i za ile oprócz Przełaja 
Czepieckiego i Czepca, 
- droga do Podlesia w stronę pól , proszę się zainteresować i coś zrobić z tą drogą, bo 
nie można przejechać, 
- droga powiatowa w Przełaju k/ Skowronek – Zając, zatkany przepust i połamane 
mostki wcześniej już zgłaszałem i nic się nie robi, 
- w czasie wichur są awarie energetyczne dzwoniłem do różnych instytucji i nie miał 
kto odebrać telefonu, ostatecznie zadzwoniłem do Burmistrza jako gospodarza 
zakłucając mu pobyt na urlopie, 
- wzrosły podatki, ceny zbóż a cena mleka spadła. Zaprośmy Posła i zapytajmy co się 
robi w kierunku poprawy sytuacji w rolnictwie. Jest zmowa milczenia między 
mleczarniami, nie może tak być aby za mleko płacili 0,60zł. 
Radny Z.Sobota 
- zbliża się rok szkolny a przy wyjeździe z przejazdu duże zarośla i nic nie widać, 
zarośnięte pobocza, proszę o wycięcie, 
- zgłaszano uwagi do zakładu p. Ostrowskiego, sąsiedzi twierdzą że śmierdzi. 
Pojechałem do zakładu ale w tym dniu nie pracował i nie stwierdziłem na zewnątrz 
żadnych zapachów, jedynie na hali gdzie są składowane odpady. 
Radny W.Tabor 
- proszę o ujęcie w budżecie na 2009r wytyczenie 2 dróg do pól k/ Majchrowicza i 
k/Biesagi, 
- na jakim etapie jest realizacja świetlic w Łowinii i Gniewięcinie? 
Radny Z.Gładki 
- ponowił prośbę o odwodnienie w Pawłowicach, 
- przy drodze od Pawłowic do Zagaja wycięto krzaki tylko po stronie lewej, 
mieszkańcy skarżą się i proszą o wycinkę po stronie prawej. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- stado lisów przy Sportowej k/młyna zagraża mieszkańcom, koniecznie trzeba wyciąć 
chwasty i trzcinę, rozebrać stary młyn w Rynku, 
- ul. Cicha proponuję zdjąć znak o ruchu jednokierunkowym jest on zbędny bo tam 
jest niewielki ruch, 
- rów źle zrobiony, jest przechył jezdni na jedną stronę i zalewa posesje, 
- przy ul. Polnej zrobiono pobocza i rowy ale nikt nie pomyślał o odwodnieniu. 
Radny J.Strzelec 
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- na drodze przez przejazd w lesie w Mstyczowie tak duże dziury że nie można 
przejechać. 
Pan Przewodniczący 
- poparł wypowiedź p. Adamskiego w sprawie lisów, 
- na targowisku pozostaje dużo śmieci, zmusić handlujących do sprzątania po sobie. 
Następnie Przewodniczący Rady i Burmistrz złożyli podziękowania dla Pani Haliny 
Dunal za dziesięcioletnią pracę na stanowisku Kierownika MGOZ w Sędziszowie. 
Pani Halina Dunal podziękowała za wieloletnią współpracę Burmistrzowi i Radzie 
Miejskiej. 
Ad. 5 
Pani A.Skiba 
- odczytała uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i 
rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych dla dyrektorów i wicedyrektorów szkół oraz 
nauczycieli pełniących obowiązki w ich zastępstwie a także pedagogów i doradców 
zawodowych prowadzących zajęcia związane z wyborem kierunku kształcenia i 
zawodu oraz ustalenia liczby uczniów, na których przysługuje etat nauczyciela – 
bibliotekarza w szkołach prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za                         uchwała Nr XXI.218/2008 
Ad. 6 
Pani Sekretarz 
- od 1 października wchodzi w życie ustawa o funduszu alimentacyjnym, jest to 
zadanie zlecone, należy przygotować Urząd lub jednostkę organizacyjną do realizacji 
tego zadania. U nas wszystko co jest związane z opieką socjalno-bytową realizuje 
MGOPS poza dodatkami mieszkaniowymi, które są w Urzędzie. 
W statucie MGOPS wprowadzamy zmiany dotyczące funduszu alimentacyjnego. 
Odczytała treść uchwały. 
Głosowanie 
15 głosów – za                          uchwała Nr XXI/219/2008 
Ad. 7 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie upoważnienia dla Kierownika MGOPS do 
wydawania decyzji administracyjnych. 
Głosowanie 
15 głosów – za                        uchwała Nr XXI/220/2008 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu w wysokości 3 000. 000zł na 
budowę Basenu 
Głosowanie 
15 głosów – za                   uchwała Nr XXI/221/2008 
Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2008 rok: 
1) dotyczy wprowadzenia do budżetu dotacji na remonty w szkołach w kwocie  
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   26.636zł 
   Głosowanie 
   15 głosów – za                   uchwałą Nr XXI/222/2008 
2) zwiększenie dochodów dla OPS na zwiększenie wynagrodzeń 
   Głosowanie 
   15 głosów – za                   uchwała Nr XXI/223/2008 
3) przeniesienia środków zgodnie z pismami z Wydziałów UM 
    Głosowanie 
    15 głosów – za              uchwała Nr XXI/224/2008 
4) dotyczy zmiany oprocentowania pożyczki udzielonej dla SPEC Spółka z o.o. 
    Głosowanie 
    14 głosów – za              uchwała Nr XXI/225/2008 
Ad. 10 
Pani Sekretarz 
- Rada Miasta Katowice zwraca się o wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie 
likwidacji Szpitala Geriatrycznego – przedstawiła uzasadnienie do uchwały. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał kto jest za wyrażeniem pozytywnej opinii o projekcie Rady Miasta Katowice  
Głosowanie 
9 głosów – za 
4 głosy – wstrzymujące się         uchwała Nr XXI/226/2008 
Ad. 11 
Pani A.Skiba 
- gmina zakupiła ciemnię automatyczną i lampę do RTG dla OLK Skarżysko 
Przychodnia Kolejowa w Sędziszowie, od 1 sierpnia 2008 roku powstała Przychodnia 
Rodzinna, która zwraca się o udostępnienie tych urządzeń w ramach użyczenia. Jeśli 
będzie pozytywna decyzja Rady w umowie użyczenia zapiszemy, że udostępniamy 
sprzęt na czas świadczenia usług przez ten podmiot. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo Przychodni Rodzinnej ( w załączeniu do protokołu) 
Zapytał czy Rada wyraża zgodę na użyczenie sprzętu? 
Głosowanie 
14 głosów – za  
Radny J.Strzelec 
- kto regeneruje sprzęt w przypadku zepsucia? 
Pani A.Skiba 
- w protokole przekazania zapiszemy, że biorący sprzęt w użyczenie bierze za niego 
odpowiedzialność i zwróci go w stanie nie pogorszonym. 
Pan Burmistrz 
- mamy prośbę o rozwiązanie Komitetu Obchodów X Lecia Sędziszowa bo nawet 
skład już jest nieaktualny, radni się zmienili. Radca twierdzi, że Komitet nie może być 
powoływany uchwałą, możemy zdecydować iż ustalamy grupę osób odpowiedzialną 
za organizację naszych uroczystości. Środki pozostałe na koncie będą przekazane na 
dochody Urzędu bo nas obsługa bankowa w Banku nie kosztuje a dla SCK za każdą 
operację musi zapłacić 0,4%. 
Pan Przewodniczący 
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- zapytał kto jest za rozwiązaniem Komitetu Obchodów X lecie Sędziszowa 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się 
Radny J.Strzelec 
- jeśli możemy powołać taki Komitet dla potrzeb Rady to ustalmy jego skład dzisiaj. 
Pan Burmistrz 
- nie musimy tego robić dzisiaj, jeśli będzie taka potrzeba wtedy powołamy. 
Pani J.Wiekiera  
- przedstawiła rozliczenie za okres 9 lat działania Komitetu, na koncie pozostało 
9.700zł – dokumenty w załączeniu do protokołu. 
Pan Burmistrz 
- pozostałe pieniądze przeznaczymy na Dożynki Gminne 2008 i ostatni Festyn 
Rodzinny w tym roku. 
Radny J.Strzelec 
- sponsorów jest stać na tak duże datki a rolników nie. 
Pan Przewodniczący 
- poprosił o wyjaśnienie dla sołtysów w sprawie pisma o podwyżki diet. 
Pan Burmistrz 
- odczytał odpowiedź dla Sołtysów w sprawie ich wniosku o podwyżki diet ( pismo w 
załączeniu). 
Z pisma wynikają znaczne podwyżki, gdybyśmy jeszcze podnieśli wg państwa 
wniosku x 34 osoby to potrzeba dziesiątki tysięcy, w tym roku przy tym budżecie jest 
to niemożliwe. Moje stanowisko i wniosek do Rady jest aby zachować taki stan jaki 
jest na dzień dzisiejszy. 
Sołtys N.Jawor 
- podam na swoim przykładzie wcześniej za rok inkaso było 1 200zł a teraz 1 400 zł, 
ale i koszty są wyższe za telefon, dojazdy , ludzie na wsi są skonfliktowani większość 
wpłaca w Urzędzie. 
Pan S.Łazarski 
- brakuje mi wielkości prowizji dla Sołtysów. 
Pan Burmistrz 
- podał dla przykładu wysokość prowizji za kwartał z kilku wsi: 
375zł, 520zł, 490zł, 697zł, 1100zł, 1300zł. 
Radny S.Łazarski 
- w umowie na konserwację oświetlenia w Sędziszowie określa się w jakim czasie 
firma usuwa usterki i niedociągnięcia po zgłoszeniu przez Panią Marię Chyla, która 
daje nam zlecenie na wykonanie prac, nie jesteśmy na ryczałcie tylko mamy płacone 
za konkretną robotę. Jeśli się nie świeci czy zegar źle chodzi wszystko proszę zgłaszać 
do p. Chyli. 
Dyrektor ZUK 
- odczytał pismo z Michałowa w sprawie wyrażenia zgody na przyjmowanie 
bezdomnych zwierząt do schroniska w Borszowicach. Mam umowy z Wodzisławiem i 
Słupią, na dziś dostarczyli tylko 2 psy, uważam że możemy wyrazić zgodę. 
Pan Przewodniczący 
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- zapytał kto jest za wyrażeniem zgody na takich samych warunkach jak pozostałe 
gminy? 
Głosowanie 
10 głosów – za 
Ad. 12 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Pani B.Wójcik – przy budynku na ul. Spółdzielczej możemy wykonać najpilniejsze 
rzeczy, musimy rozważyć budowę lokali socjalnych na działce przy Spółdzielczej, 
- wysłano do Starostwa wniosek o wydanie decyzji na wycinkę 5 drzew, 
- montaż 3 – 4 lamp oświetleniowych na pewno zrobimy w przyszłym roku, 
- osobiście uważam, że chodnik przy bl Nr 8 na Sadach jest dobry i w Br nie będziemy 
robić, 
- nie będziemy robić przebudowy parkingu, to jest teren utwardzony a nie typowy 
parking, obecnie jest poprawa estetyki i bezpieczeństwa. 
Pan T.Styczeń – zwrócimy się do Powiatu o udrożnienie przepustu. 
Pan J.Strzelec – po uroczystościach dożynkowych ZUK wykosi krzaki na zakręcie na 
Łany, 
- rozeznamy temat wycinki drzew u Pani Gajos. 
Radny J.Strzelec 
- córka tej Pani jest pielęgniarką w Wodzisławiu. 
Pan Burmistrz 
- skontaktujemy się z tą Panią i zaproponujemy aby zapłaciła za wycinkę, 
Pan J.Strzelec – na wsiach są zegary astronomiczne lampy powinny się zaświecić po 
zachodzie słońca a wyłączane są o godz. 2300 , 
- jeśli będzie chętny do rozbiórki budynku w Mstyczowie to pozyskany kamień damy 
na drogę od Podlesia w stronę pól, 
- przygotujemy zestawienie co było zrobione w okręgu Mstyczowa, 
- w sprawie naprawy mostków i udrożnienia przepustu k/ Zając – Skowronek 
wystąpimy do ZDP, 
- wystosujemy pismo do Pogotowia Energetycznego aby odbierali telefony, bo wtedy 
jeśli są na terenie mogą odebrać następne zgłoszenia a nie dopiero po powrocie do 
Jędrzejowa i okaże się, że ponownie muszą wracać na ten sam teren. 
Pan Z.Sobota – w pierwszym tygodniu września postaramy się wykosić zarośla przy 
drogach aby poprawić widoczność, 
- po interwencji na smród z zakładu p. Ostrowskiego podczas rozruchu pojechaliśmy 
na miejsce, na placu było trochę czuć tak jak w sytuacji gdy używamy nowe 
urządzenia , które muszą się przepalić ale na drodze nie było żadnych zapachów. Pan 
Ostrowski deklaruje, że wszystko będzie się mieścić w obrębie zakładu. 
Pan W.Tabor – sprawę wytyczenia dróg rozeznamy, 
- wnioski dla Łowinii i Gniewięcina są gotowe i czekają do zgłoszenia, przez  4,5 roku 
nie były potrzebne raporty oddziaływania na środowisko a teraz potrzeba na wszystko, 
- krzewy przy drodze powiatowej na Pile wytniemy. 
Pan Z.Gładki – odwodnienie w Pawłowicach k/ Tatarczucha będzie zrobione, 
- mieszkańcy przyrzekli, że wytną krzaki przy drodze w Pawłowicach. 
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Pan Z.Adamski – w sprawie lisów byli p. Szymański i p. Grzych ale na dziś nie wiem 
co zdecydowali, 
- rozeznamy jak zrobić wycinkę zarośli i trzciny przy młynie, 
- w sprawie usunięcia znaku z ul. Cichej niech mieszkańcy wystąpią na piśmie, 
- rów na Sosnowcu nie służy nikomu, musimy się temu przyjrzeć, 
- na targowisku będziemy bardziej pilnować aby handlujący zostawiali po sobie 
porządek. 
Radna B.Wójcik 
- nie zrozumieliśmy się co do budynku przy Spółdzielczej, chodzi mi o złożenie fiszki 
i tam wybudować mieszkania komunalne a nie socjalne. 
Pan Burmistrz 
- na budynek komunalny nie otrzymamy zgody i nie stać nas bo mamy teraz inne 
potrzeby. 
Pani B.Wójcik 
- to wstrzymajmy się ale ustalmy, że rozpoczynamy od 2010 roku. 
Pan Burmistrz 
- budownictwo socjalne jest zadaniem własnym gminy, komunalne możemy wspierać.  
SEFAKO buduje po jak najniższych kosztach dla swoich ludzi, my musimy zapewniać 
lokale socjalne. Samorząd jest odpowiedzialny za rozwój gminy, rozpoczęte 
inwestycje to koszty ponad 19mln zł Basen, 15mln zł drogi i 15 mln zł kanalizacja ze 
znaczącym naszym udziałem w każdym z tych zadań. Jest pilna potrzeba rozbudowy 
Urzędu, mamy wiele potrzeb bieżących, proszę o zrozumienie naszych decyzji, należy 
przedstawić jakie są uwarunkowania w oparciu o obowiązujące przepisy. 
Radny Z.Konieczny 
- zgłaszałem w interpelacjach naprawę barierek na moście ale p. Równicki nie mógł 
zrobić, 
- na pograniczu Podsadka i Mstyczowa zrobiły się z dróg takie wąwozy, że rolnicy nie 
mogą przejechać do pól, czy można tam zasypać ziemią a czy czekamy na gruz z 
rozbiórki budynku w Mstyczowie? 
Radny Z.Sobota 
- zgłosił wycinkę zarośli i krzaków przy drodze do Sędziszowa oraz sprzątnięcie 
śmieci. 
Pan Burmistrz 
- przed Dożynkami główne drogi będą sprzątane. 
Radny Z.Sobota 
- zapytał czy można urządzić plac zabaw za Kaplicą w Borszowicach oraz niewielkie 
boisko dla dzieci, czy byłaby taka szansa? 
Pan Burmistrz 
- po uporządkowaniu tego terenu wyrównamy i postaramy się ustawić jakieś ławki, 
przynajmniej jedno urządzenie zabawowe, na wsiach tam gdzie jest możliwość 
powinniśmy stopniowo robić, 
- we Mstyczowie tyle pracy i środków wydano na urządzenie świetlicy, nikt nie 
pilnuje zarośnięte, ukradzione krzewy. Jeśli będzie poszanowanie to stopniowo w 
następnych latach będziemy robić w kolejnych wsiach. 
Radny J.Strzelec 
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- podczas odpustu zbierali pieniądze od handlujących i za parkowanie, to powinni za 
to naprawiać i uzupełniać to co zniszczone. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- poprosił o wycinkę zarośli w Sosnowcu przy nieistniejących gospodarstwach. 
Sołtys P.Blin 
- zapytał kiedy będzie oddany budynek po byłej szkole w Sosnowcu? 
Pan Burmistrz 
- robimy inwentaryzację majątku ruchomego, Stowarzyszenie musi zdecydować komu 
przekazuje swoje rzeczy a budynek przekażemy na potrzeby sołectwa. 
Ad. 13 
Przewodniczący zamknął obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                              Na tym protokół zakończono 
 
 

Protokołował                                Sekretarz                                    Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 
 


